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    EGO-FOREDRAG, KNUT THOMAS HAREIDE-LARSEN 

Tilstede: 20 medlemmer 

Jubilanter: Terje Bendiksen og Laura Pollard 

Vinner vinlotteri: Bernt 

 

Årets første møte var viet vårt yngste 

medlem, Knut Thomas. Som alltid er det 

spennende å lære mere om våre nye 

medlemmer. 

Han kom til verden i Fredrikstad i 1979 

og vokste opp på Gluppe – med Egon 

Olsen og kaptein Krok som sine første 

idealer. En drøm om å bli operasanger 

førte ham til musikklinjen på Greåker, 

der han traff sin Nina.  

 

Men Operahøyskole ble det ikke, i stedet ble det Norges Markedshøyskole og 

Diplommarkedsfører, og jobb i Tanum bokhandel i Oslo.   

Gjennom prosjektet «Flink med folk» havnet han i bankverdenen, først i DNB i Oslo, senere 

i Postbanken i Fredrikstad. Hit flyttet han og Nina i 2009 med lille Elias.  Der kom han raskt 

inn i Foreningen Gamle Fredrikstad og i 2010 i «Festningsbyen».  

 

Fra 1997 har han vært med i politikken, kom inn i Fredrikstad bystyre for Høyre i 2011 og 

etter hvert i Kulturutvalget. I 2013 overtok han som formann i Foreningen Gamle 

Fredrikstad, der han har fast tilhold i Dunkejon-gården. Ikke alle hans engasjementer er 

det så mye å tjene på, men som oppnevnt verge for ca. 100 klienter og 50% som politisk 

rådgiver går det allikevel rundt.  

 

Knut Thomas har alltid hatt en trang til å stifte rare 

foreninger, vi kan bl. a. nevne Volumkameratene og 

Operatisk selskap. I senere år har det blitt Tweeds 

kulturfestival, Tweeds Run, Croquet-Cluben, 

Middagsselskapet og Nordisk Medisterråd. 

Knut Thomas avsluttet med å oppfordre alle til å bli 

med på årets Tweed Run  

den 7. september. 

 

Med Knut Thomas har foreningen fått et ungt, 

engasjert og fargerikt medlem.  

 

Referat: Dag Strømsæther 

Slik presenterte Knut Thomas seg innledningsvis: 

Levemenneske med sans for livets goder! 

Knut Thomas og god venn Trond Svandal i kjent 

positur, klare for Tweed Run 


